



CANTON DE CHAMPLAIN

Canton de Champlain. Approuvé le 18 novembre, 2014

Sommaire du financement : Financement pour aider avec l'embauche d'une firme de consultant pour déterminer la faisabilité d'un Centre multifonctionnel à l'Original et évaluer les retombées économiques. Le canton de Champlain compte presque 9 000 personnes. Ses secteurs d'activité économique comprennent la production industrielle, l'entrepreneuriat, l'agriculture et l'administration institutionnelle.

Résultats : Création d'une étude de faisabilité pour un centre multifonctionnel communautaire à l'Original.

Coût du projet : 20,000 \$ / PDEO 10,000 \$

CHAMPLAIN TOWNSHIP

Champlain Township. Approved on November 18, 2014

Funding Summary: Financing to assist with the hiring of a consulting firm to determine the feasibility and economic benefits of a multifunctional community centre in l'Original. Champlain Township includes more than 9000 residents. Its economic sectors include industrial production, entrepreneurship, agriculture and institutional administration.

Results: Creation of a feasibility study for a multifunctional community centre in l'Original.

Project Cost : \$ 20,000 / EODP \$ 10,000